

30 Jun 2025
2025 年 6 月 30 日

Launch of “Money Safe”
推出「智安存」功能

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) is committed to supporting the Hong Kong Monetary Authority's “Money Safe” initiative and begin implementing the selected features on 30 June 2025, with a complete rollout to follow subsequently. The Bank’s “Money Safe” enables customers to lock some of or all the available balance of their current and savings accounts or lock the specific time deposit(s), to protect the locked funds from fund outflows and enhance account security. In the initial phase, customers can apply in person at any of the Bank’s branches.

“Money Safe” is subject to terms and conditions. For enquiries, please feel free to contact the Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit any of the branches of the Bank.

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)積極響應香港金融管理局推出的「智安存」計劃，並於 2025 年 6 月 30 日起優先推出部分功能，完整版本將於稍後推出。本行的「智安存」讓客戶鎖定於本行的支票及儲蓄賬戶的部分或全部可用結餘或鎖定指定的定期存款，以保護已鎖定資金，避免資金流出，提升賬戶安全性。客戶於首階段可親臨本行任何分行申請。

「智安存」受條款及細則約束。如有任何查詢，歡迎致電本行顧客熱線(852) 8107 0818 或親臨任何分行與職員聯絡。

Public Bank (Hong Kong) Limited 大眾銀行(香港)有限公司